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W imieniu mieszkaric6w Wloclawka zwracam sig z uprzejm4 prodbq o wydanie
dyspozycji podleg[rn shzbom o dokonanie zabezpieczerta stadionu na ulicy chopina.
Problem wykorzystania dawnego stadionu przez bezdomnych bardzo niepokoi mieszkaric6w
woclawka. wlasciciel powinien zadbal o zabezpieczente obiekn:. w trosce o
bezpieczenstwo przebyxai4cych na tlm terenie os6b bardzo proszg o wydanie dyspozycji
podleglym shzbom o dokonanie taki ego zabezpieczenia obiekru.

Z wyrazami szacunku
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